

# CP819 线号机切刀组安装

## How to install and disassemble the cutter set of CP819 tube printer

卓泰线号机切刀组是一套完成自动半切或全切的零件，连续使用多年出现切割效果不好，更换一套新的切刀组件就能恢复如初，[卓泰线号机切刀组怎么安装与拆卸](#)?本文以视频演示和图文讲解两个教程分别给大家做详细的讲解。

The tube printer cutter set is a set of parts that can automatically perform half or full cutting. If the cutting effect is not good after many years of continuous use, replace it with a new set of cutter components and it will be restored to the original state. ZOTA tube printer cutter set How to install and disassemble? This article uses two tutorials, video demonstration and graphic explanation, to give you a detailed explanation.

### 注意事项:

Precautions:

卓泰线号机切刀组包括切刀和砧板两个部分;

The cutting knife set of ZOTA tube printer consists of two parts: cutting knife and chopping board;

本教程适用于卓泰线号机 CP819

This tutorial is applicable to ZOTA tube printer CP819

更换切刀时，注意分辨切刀道口，小心操作，不要被划伤。

When replacing the cutter, pay attention to the cutter opening and operate carefully to avoid scratches.

## 一、视频教程

Video tutorial

(添加视频)

## 二、图文解析

Graphic and text analysis

(一)取出砧板和切刀:

(1)Take out the chopping board and cutting knife:

1. 打开机器盖，机器左侧为砧板和切刀;

1.Open the machine cover. On the left side of the machine are the chopping board and cutter;



2. 手指捏住切刀两侧边缘，用力向上提取即可取出切刀;

2.Hold the edges of both sides of the cutter with your fingers, and pull upwards to

remove the cutter;



3.手指捏住砧板突出的部分，用力向上提即可拔出砧板;

3. Hold the protruding part of the chopping board with your fingers and pull it up to pull out the chopping board;



## (二) 安装砧板和切刀:

### (2) Install the chopping board and cutter:

1. 根据卡槽位置将砧板放好, 并下压, 砧板安装到位, 会听到“咔”的一声;

1. Place the cutting board according to the position of the slot and press it down.

When the cutting board is installed in place, you will hear a "click" sound;



2. 分辨切刀方向, 刀头切面朝向砧板方向, 放入卡槽, 用力下压, 即可;

2. Determine the direction of the cutting knife, with the cutting surface of the knife head facing the direction of the chopping board, put it into the slot, and press it

hard;



3. 切刀安装到位，可以用手指推动切刀突出部分查看，向上能推动即为安装到位；

3. When the cutter is installed in place, you can push the protruding part of the cutter with your fingers to check. If you can push it upward, it is installed in place;



卓泰**线号机**切刀组怎么安装?通过上述视频演示和图文讲解,相信大家都有了相应的了解。如果您对卓泰线号机切刀组更换还有别的疑问,欢迎您致电卓泰全球售后服务热线: **000-000-0000**。

How to install the cutter set of ZOTA tube printer? Through the above video demonstration and graphic explanation, I believe everyone has the corresponding understanding. If you have any other questions about the replacement of the cutter set of ZOTA tube printer, you are welcome to call ZOTA global after-sales service hotline: 000-000-0000.